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W ramach wykonywania mandatu radnego przedkładam:

Interpelacja w sprawie zintensyfikowania działań promocyjnych 

dotyczących spotkań informacyjnych o programie "Czyste Powietrze”

Szanowny Panie Burmistrzu dziękujemy za pozytywne ustosunkowanie się do jednego z naszych
ii # #
i wniosków postawionych poprzez komisję doraźną ds. waiki ze smogiem. -  cnoczi o nawiązanie współpracy

; z fundacją Czyste Powietrze w/s spotkań informacyjnych dla mieszkańców dotyczących dotacji i pożyczek;;

;na wymianę ogrzewania i termornodemizację. Zaplanowane zostały 4 spotkania, z czego pierwsze

li odbyło się w dniu wczorajszym o godz. 18:00 w Szkole Podstawowej nr 3 przy ul Bielawskiej. :!
i !  . .  I; Jednocześnie frekwencje uczestników oceniamy na noziomie „średnim” -  ponieważ wzięło w mm
i . I
ii udział poniżej 30 osób. Są leszcze zaplanowane kolejne spotkania:

o 17 września godz. 18.00 świetlica wiejska w Bielawie (ul. Wspólna 13, Bielawa); 

o 27 września godz. 18.00 świetlica wiejska w Czemidłach (Czerniała 26a); 

o 2 października godz. 18.00 Dom Ludowy w Cieciszewie (Cieciszew 67A).

Ponieważ warto, żeby w szkoleniach wzięło udział jak najwięcej osób dlatego wnioskujemy Oji
B
fi t  *ii zintensyfikowanie działań promujących d o  wyższe wydarzenia -  oorócz plakatów na przystankach

| prosimy
||

o o każdorazowe przesłanie mieszkańcom informacji przy użyciu systemu powiadamiania SMS
II ;

o oraz o nawiązanie współpracy z lokalnymi mediami -  np. poprzez zamieszczenie artykułów i|I *sponsorowanych czy reklam.

,:Ze swojej strony jako członkowie komisji doraźnej ds. walki ze smogiem (Krzysztof Bajkowski oraz
I . I*j; Arkadiusz Głowacki) -  nagraliśmy wideozaproszenie na cykl spotkań informacyjnych, a materiał
1  .  i jj!opublikowaliśmy w intemecie. Zamierzamy również zwrócić się do lokalnych mediów z prośbą o.;



poinformowanie o kolejnych spotkaniach/szkoleniach. Na tym jednak nasze możliwości się kończą, 

dlatego ważne jest, aby p. Burmistrz skorzystał ze wszystkich dostępnym Mu narzędzi dotarcia 

informacyjnego.

Wnioskujemy również o podsumowanie (już po wszystkich odbytych spotkaniach informacyjnych) 

-  z jakich elementów składała się promocja wydarzeń -  tak, żebyśmy wspólnie mogli wykorzystać tę 

wiedzę na przyszłość dla dobra ogółu.

Konstancin-Jeziorna, dnia 13.09.2019 r.

(podpis radnego)

Zarejestrowano pod nr.

Odpowiedź (w 3 egzemplarzach) na zgłoszoną interpelację powinna być udzielona pisemnie nie 
później niż w terminie 14 doi od da-ty otrzymania”.

* Art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 j.t. ze zm.)


